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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen megoldást várhatunk a Kormánytól a magyar 
tejtermelők érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Március 23-án a HVG cikke harangozta be, hogy a tejtermelők a Penny Market Kft. alsónémedi
központja előtt tüntetnek az áruházban árult olcsó tej miatt. Mindezek mellett a Tej Terméktanács
bejelentést tett a hatóságokhoz is. A tejtermelők szerint még Szlovákiában is drágábban árulják az
üzletláncban március 21-től akciós tejet.

Az  agrárszektor.hu  cikke  alapján  a  Magosz  és  a  NAK  által  is  támogatott  demonstráció
eredményesen lezajlott március 26-án az előbb említett helyszínen Az eseményen László Róbert
tejtermelő,  a  demonstrációs  bizottság  vezetője  egy  petíciót  adott  át  az  üzletlánc  vezetésének.
Kérésük volt,  hogy a  hatóságok  vizsgálják  meg  a  Penny Market  árképzési  rendszerét,  különös
tekintettel a diszkriminatív árképzés tilalmára.

A Penny Market Kft. reakciójára nem kellett sokat várni: az áruházlánc állásfoglalásában kiemelte,
hogy teljes választékuk több, mint 65 százaléka magyar beszállítóktól származik, sajnálatos módon
azonban nem volt  elérhető a  vásárlói  igényeknek megfelelő mennyiségű magyar  tej,  ezért  más
forrásokból kellett biztosítanunk a vásárlóik számára a legjobb ár-érték arányú terméket. Florian
Naegele, a Penny Market Magyarország Kft. ügyvezető igazgatója pedig a következőket mondta:
“A kialakult helyzet számunkra sem a legmegfelelőbb, azonban a Penny Marketnél a legfontosabb a
vásárlók igényeinek zavartalan kielégítése és a legjobb ár-érték arányú termékek biztosítása.”

A PrivátBankár.hu  március  30-án  írt  arról,  hogy  az  agrárkamara  újabb  lépéseket  tesz,  ha  az
áruházlánc  továbbra  is  irreálisan  alacsony áron  kínálja  a  tejet.  Győrffy Balázs,  a  NAK elnöke
nyilatkozta az áruházlánc válaszára reagálva, hogy Magyarországon van elég UHT-tej, nem volt



szükség arra, hogy szlovák tejet hozzon be a Penny Market az országba és irreálisan olcsón árulja.

Mindezek alapján kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy konkrétan milyen további lépések
várhatóak a tárca részéről  annak érdekében,  hogy a magyar tejtermelők ne szenvedjenek
további anyagi károkat, és a Penny Market Kft-vel egy konszenzusos, mindkét fél számára
optimális megoldás születhessen?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019.04.01.

Tisztelettel,

Magyar Zoltán
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